



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

11 January 2019

Notice
Temporary Ladies' Toilets and Changing Room
Until further Notice

All Lady Members concerned,

The renovation of the downstairs Men's Toilets and Changing Room has been completed. From **Friday, 11th January, 2019**, the new facility is to be appropriated by ladies during the period of the upstairs Ladies' Rooms renovation which will be commenced shortly after **Monday, 21st January, 2019**.

Between **11th and 21st January, 2019**, lady locker occupants are required to empty their lockers and resettle their personal effects to the downstairs new lockers with the locker numbers identical to their old ones. To facilitate the renovation, all old lockers will be taken away on **Monday, 21st January, 2019** for the purpose of disposal.

When you come to the Office and return the old locker keys, you will be supplied with a new card which you will be able to use personal digital code for use of the new lockers.

Thank you very much for your co-operation.

Peter IP
Club Manager



通告
臨時女洗手間及更衣室
直至另行通告

致有關女會員：

下層男洗手間的更衣室翻新工程已經完成。從 **2019年1月11日星期五**起，該項新設施將由女士們暫時使用，上層女洗手間定於 **2019年1月21日星期一**後進行裝修。

在 **2019年1月11日至21日**期間，使用儲物櫃的女士請清空儲物櫃及將個人物品安置到樓下的新儲物櫃，該櫃的編號與舊儲物櫃相同。為方便進行裝修工程，所有舊儲物櫃會在2019年1月21日星期一搬走，以便棄置。

當妳到寫字樓交還舊儲物櫃鎖匙，我們向妳提供一張新咭方便妳以自選密碼使用新的儲物櫃。

多謝各位合作。



會所經理
葉伯德 謹啟
2019年1月11日